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SKRAĆENI  ZAPISNIK 
 
sa 43. sjednice Skupštine Istarske županije, održane 25. ožujka  2013. godine (ponedjeljak), 
u Maloj  koncertnoj dvorani Spomen doma u  Pazinu 
    

Sjednicu je u  17,20   sati otvorio DINO KOZLEVAC, predsjednik  Skupštine Istarske 
županije (IDS-SDP-ZELENA STRANKA , koji je  sjednici i predsjedavao.  

Poziva gospođu Vesnu Ivančić, tajnicu  Skupštine  Istarske županije da izvrši  
prozivku vijećnika Skupštine Istarske  županije. 

 
VESNA IVANČIĆ: (Vrši prozivku) 
 
PRISUTNI – ODSUTNI 
 

R.br 
 

 
 VIJEĆNIK 
 

 
LISTA 

 
PRIMJEDBE 

1. Vesna Dabo-Vlahović IDS – HNS  

2. Furio Radin  IDS – HNS  Odsutan Odsu 

3. Mirjana Antonelić IDS – HNS   

4. Dragan Filipović IDS – HNS  

5. Katarina Nemet IDS – HNS  

6. Nevija Poropat IDS – HNS  

7. Tedi Chiavalon IDS  - HNS   

8.  Roberta Lakošeljac IDS – HNS  

9. Ahmed Makota IDS – HNS   

10. Vojo Kličković IDS – HNS  Odsutan (O) 

11. Tom Bisaku                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            IDS – HNS   

12. Eda Klapčić IDS – HNS   

13. Serđo Baskijera IDS – HNS   

14.  Serđo Rigo IDS – HNS   

15. Marin Grgeta IDS – HNS   

16. Alida  Perkov IDS – HNS   

17. Tamara Brussich IDS – HNS    

18. Danica Miletić IDS – HNS   

19. Silvio Brunelli IDS – HNS   

20.  Jasna Smojver – 
Kompas    

IDS - HNS    

21. Stjepan Mraković IDS - HNS    

22. Evelina Biasiol – 
Brkljačić 

HSU – HSLS   

23. Ivica Mikulčić HSU – HSLS  

24. Zdenko Pliško HSU – HSLS  

25. Nenad Boršić HDZ – HSS   

26. Marino Roce HDZ – HSS   

27. Oliver Gmitrović HDZ – HSS  Od 18,00 sati 

28. Zvonimir Čoga HDZ – HSS Odsutan (O) 

29. Nika Krstevski HDZ – HSS  

30. Dino Kozlevac SDP- ZELENI   

31. Josip Anton Rupnik SDP– ZELENI  

32. Lucija Debeljuh SDP– ZELENI  

33. Maja  Šarić   SDP– ZELENI  

34. Plinio Cuccurin  NEZAVISNI  
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OSTALI PRISUTNI  
 
VESNA IVANČIĆ, tajnica  Skupštine Istarske  županije, 
MELITA FERENČIĆ, zamjenica  tajnice  Stručne  službe Skupštine Istarske županije, 
IVAN KLARIĆ, deb. stenograf, voditelj zapisnika,  
VALERIO DRANDIĆ, načelnik uprave Istarske županije, 
SLAVICA BENČIĆ,  pročelnica  Upravnog odjela  za financije i proračun Istarske županije,  
JOSIP ZIDARIĆ, pročelnik Upravnog odjela za održivi  razvoj  Istarske  županije, 
MILAN ANTOLOVIĆ, pročelnik  Upravno odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, ribolov i 
vodoprivredu Istarske županije,  
BRANKO CURIĆ, pročelnik Upravnog odjela  za turizam i trgovinu Istarske  županije, 
SONJA  GROZIĆ – ŽIVOLIĆ, pročelnica Upravnog odjela za  zdravstvo i socijalnu  skrb 
Istarske županije, 
GROZDANA LOVREČIĆ, pročelnica  Upravnog odjela za prostorno uređenje i gradnju 
Istarske županije,  
VLADIMIR TORBICA, pročelnik  Upravno odjela  za  kulturu Istarske  županije, 
PATRICIA SMOLJAN, pročelnica  Upravnog odjela za obrazovanje , sport i  tehničku kulturu 
Istarske  županije,   
ORIANO  OTOČAN, pročelnik Upravnog odjela za  međunarodnu suradnju i europske 
integracije, 
MIODRAG ČERINA, šef Kabineta Župana  Istarske  županije, 
GRACIANO PREKALJ, direktor  AZRRIA- Agencija za ruralni razvoj Istre, 
ROBI ZGRALIĆ, ravnatelj ŽUC-a Istarske  županije. 
          
 Utvrđuje da je izvršenom  prozivkom  prisutno 37,  a po dolasku  Olivera Dmitrovića u  
18,00 sati, 38 od  41 vijećnika, pa  Skupština može punovažno  raspravljati i odlučivati. 
 Otvora 43. sjednicu  Skupštine Istarske županije. 

Pozdravlja: 
- sve prisutne, 
- rukovodioce upravnih  nadležnih  tijela, pravnih osoba, koji će ovisno o točkama  

dnevnog reda  sudjelovati u radu, 
- zamjenika  Župana, gospodina Vedrana Grubišića, 
- načelnika uprave , gospodina Valeria  Drandića,  
- predstavnike medija.  
U prilogu materijala vijećnici  su dobili poziv za  sjednicu sa prijedlogom  dnevnog  

reda. 
Predsjednik  DINO KOZLEVAC,  u ime  predlagatelja  iznosi  slijedeće  nadopune  

dnevnog  reda : 
1. Prijedlog  Statutarne odluke o izmjenama i dopunama Statuta  Istarske županije 
2. Prijedlog Poslovničke odluke o izmjenama i dopunama  Poslovnika Županijske 

skupštine Istarske županije 
3.  Prijedlog  Obavijesti o  namjeri  davanja  koncesije  na  pomorskom dobru u 

svrhu gospodarskog korištenja morskih  plaža u sklopu  hotela,  turističkih naselja 
i kampova tvrtke PLAVA KAGUNA  d.d. Poreč 

4. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  članova  Školskog odbora Dr. Mate Demarin 
Medulin 

35. Vlado Ivetić NEZAVISNI  

36. Damir Ivetić NEZAVISNI  

37. Alen Rosanda  NEZAVISNI  

38. Ivo Uccio Miletić NEZAVISNI  

39. Viktor  Krapljanov  NEZAVISNI Odsutan  

40. Nenand  Čendak NEZAVISNI  

41. Gvido Jermaniš NEZAVISNI   
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5. Prijedlog  Odluke o izvršenju  rashoda i izdataka  vezano za  preuzete obveze  na 
teret Proračuna  Istarske županije koji zahtijevaju plaćanje  u slijedećim 
godinama prema Sporazumu o  sufinanciranju otplate kredita za izgradnju  
školske-gradske sportske  dvorane Pazin 

6. Prijedlog Odluke o davanju   prethodne suglasnosti  na  Sporazum o  uspostavi 
posebnih  dijelova zgrada i povezivanju  sa suvlasničkim  udjelima – školska 
sportska  dvorana u Rovinju 

 
Također iznosi prijedlog  Kluba  vijećnika IDS-HNS  ovjerenog za  uvrštavanje 

Deklaracije o poljoprivrednom zemljištu u dnevni red  s prijedlogom za donošenje  akta po 
hitnom postupku, što  ga je  potom obrazložio vijećnik MARIN GRGETA, u ime Kluba 
vijećnika IDS-HNS, o  čemu se Skupština sa 30  glasova »ZA», bez  glasova «PROTIV», 
pozitivno izjasnila... 

 
U ime predlagatelja predlaže da  se predložene točke uvrste u dnevni red  iza točke  

9. kao točke  10., 11., 12., 13.,14. i  15., a Deklaraciju o poljoprivrednom zemljištu, kao točka  
16. dnevnoga reda, te ostale točke  kao  točke 17. do točke  25., o čemu se  Skupština 
također pozitivno izjasnila u skladu  s Poslovnikom  Skupštine Istarske  županije  sa 30  
glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV». 

Pošto se  u raspravi  o tako predloženom dnevnom redu  nije nitko javio za riječ, 
predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje  raspravu i stavlja na glasanje predloženi  dnevni 
red od  25. točaka, pa nakon  glasanja utvrđuje da je  Skupština  sa 30  glasova  «ZA», bez 
glasova  «PROTIV», za  43. sjednicu  Skupštine  Istarske  županije  utvrdila  slijedeći 

 
D N E V N I   R E D 

 
1. Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije, 
2. Prijedlog Odluke  o kriterijima, mjerilima, načinu financiranja i  rasporedu sredstava za 

decentralizirane funkcije za zdravstvene ustanove u 2013. godini, 
3. Prijedlog Zaključka o utvrđivanju Popisa prioriteta zdravstvenih ustanova za raspored 

sredstava decentraliziranih funkcija u 2013. godini 
4. Prijedlog Odluke  o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja domova za starije i 

nemoćne osobe u 2013. godini 
5. Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja materijalnih i financijskih 

rashoda  centara za socijalnu skrb i pomoći za podmirenje troškova stanovanja 
korisnicima koji se griju na drva u 2013. godini 

6. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o provedbi Operativnog plana aktivnosti Plana za 
zdravlje Istarske županije za 2012. godinu 

7. Prijedlog Odluke o pristupanju Istarske županije Platformi hrvatskih županija i gradova za 
smanjenje rizika od katastrofa 

8. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu Zaklade za poticanje partnerstva i 
razvoja civilnog društva za 2012. godinu 

9.  
a. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta Doma za starije i 

nemoćne osobe Raša 
b. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta Doma za starije i 

nemoćne osobe ''Domenico Pergolis'' Rovinj 
10. Prijedlog  Statutarne odluke o izmjenama i dopunama Statuta  Istarske županije 
11. Prijedlog Poslovničke odluke o izmjenama i dopunama  Poslovnika Županijske skupštine 

Istarske županije 
12. Prijedlog  Obavijesti o  namjeri  davanja  koncesije  na  pomorskom dobru u svrhu 

gospodarskog korištenja morskih  plaža u sklopu  hotela,  turističkih naselja i kampova 
tvrtke PLAVA LAGUNA  d.d. Poreč 

13. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  članova  Školskog odora Dr. Mate Demarin Medulin 
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14. Prijedlog  Odluke o izvršenju  rashoda i izdataka  vezano za  preuzete obveze na teret 
Proračuna  Istarske županije koji zahtijevaju plaćanje u slijedećim  godinama prema 
Sporazumu o  sufinanciranju otplate kredita za izgradnju    školske-gradske sportske  
dvorane Pazin 

15. Prijedlog Odluke o davanju   prethodne suglasnosti  na  Sporazum o uspostavi posebnih  
dijelova zgrada i povezivanju  sa suvlasničkim udjelima – školska sportska  dvorana u 
Rovinju 

16. Deklaracija o  poljoprivrednom zemljištu  
17. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Statuta Politehnike Pula – Visoke  tehničko-

poslovne škole s pravom javnosti 
18. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Prijedlog prvih izmjena i dopuna 

Financijskog plana Županijske uprave za ceste Istarske  županije za 2013. godinu 
19. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu Fonda za razvoj poljoprivrede i 

agroturizma Istre za 2012. godinu 
20. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na osnivanje prava građenja nad 

nekretninom 
21.  

a. Prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja za  koncesiju u svrhu 
gospodarskog korištenja morskih plaža kampa BI VILLAGE-Fažana 

b. Prijedlog Odluke o neprihvaćanju ponude tvrtke CASINO KRISTAL UMAG d.o.o. 
Umag za dobivanje koncesije na pomorskom dobru u svrhu gospodarskog korištenja 
vanjskog bazena i uređenih površina oko bazena „Kristal“ u Umagu 

c. Prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja za koncesiju u svrhu 
gospodarskog korištenja morskih plaža na području BORIK – Poreč 

d. Prijedlog Odluke o neprihvaćanju ponuda pristiglih na temelju Obavijesti o namjeri 
davanja koncesije na pomorskom dobru u svrhu gospodarskog korištenja postojeće 
luke nautičkog turizma – marina „Parentium“ Poreč 

22. Prijedlog Odluke o davanju Lučkoj upravi Pula na privremeno upravljanje i korištenje 
lučkog područja luke posebne namjene – sportske luke „Pješčana uvala“ na području 
Općine Medulin 

23.  
a. Prijedlog Rješenja o opozivu Nadzornog odbora trgovačkog društva IRENA- Istarska 

Regionalna Energetska Agencija za energetske djelatnosti društvo s ograničenom 
odgovornošću Labin 

b. Prijedlog Rješenja o izboru Nadzornog odbora trgovačkog društva IRENA- Istarska 
Regionalna Energetska Agencija za energetske djelatnosti društvo s ograničenom 
odgovornošću Labin 

24. Prijedlog Rješenja o imenovanju predsjednika i članova Upravnog vijeća Županijske 
uprave za ceste Istarske županije 

25. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Ugovora o osnivanju ustanove – Centar za EU i 
međunarodnu suradnju 
 
                                  ORDINE DEL GIORNO 
 
1. Domande dei consiglieri, proposte e informazioni, 
2. Proposta di Delibera sui criteri, le misure e le modalità di finanziamento e la 

suddivisione dei mezzi per le funzioni decentrate per le istituzioni sanitarie nel 2013, 
3. Proposta di Conclusione sulla determinazione della Lista delle priorità delle istituzioni 

sanitarie di proprietà della Regione Istriana circa la disposizione dei mezzi delle 
funzioni decentrate nel 2013,  

4. Proposta di Delibera sui criteri, le misure e le modalità di finanziamento delle case per 
anziani e disabili nel 2013, 

5. Proposta della Delibera sui criteri, le misure e le modalità di finanziamento delle 
uscite materiali e finanziarie degli enti per l'assistenza sociale della Regione Istriana e 
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gli aiuti per sopperire alle spese di abitazione degli utenti che si riscaldano a legna 
nel 2013, 

6. Proposta di Delibera sull'approvazione della Relazione sull’attuazione del Piano 
operativo delle attività del Piano per la salute della Regione Istriana per il 2012, 

7. Proposta della Delibera d'adesione della Regione Istriana alla Piattaforma delle 
regioni e delle città croate per la riduzione del rischio di catastrofi,  

8. Proposta di Conclusione sull'approvazione della la Relazione sul lavoro della 
Fondazione per la promozione del partenariato e lo sviluppo della società civile per il 
2012, 

9.  
a) Proposta di Delibera con cui si dà l'approvazione alle Modifiche e integrazioni 

dello Statuto della Casa per anziani e infermi Arsia,   
b) Proposta di Delibera con cui si dà l'approvazione alle Modifiche e integrazioni 

dello Statuto della Casa per anziani e disabili ''Domenico Pergolis'' Rovigno,  
10. Proposta della Delibera statutaria sulle modifiche e integrazioni dello Statuto della 

Regione Istriana, 
11. Proposta della Delibera regolamentare sulle modifiche e integrazioni del 

Regolamento dell'Assemblea regionale della Regione Istriana 
12.  Proposta di Avviso sull'intento di dare in concessione il demanio marittimo per l'uso 

economico delle spiagge marine nell'ambito degli hotel, dei villaggi turistici e dei 
campeggi dell'impresa PLAVA LAGUNA S.p.A. Parenzo 

13.  Proposta del Provvedimento di nomina dei membri del Comitato scolastico della 
Scuola elementare dr. Mate Demarin Medolino 

14. Proposta di Delibera sul pagamento delle uscite e delle spese riguardo agli 
impegni assunti a carico del Bilancio della Regione Istriana che necessitano di 
essere pagati nei prossimi anni, conformemente all'Accordo di 
cofinanziamento dell'estinzione del finanziamento per la palestra sportiva 
scolastica e cittadina di Pisino 

15. Proposta di Delibera con la quale si dà la previa approvazione all'Accordo 
sulla determinazione delle singole parti degli edifici e il collegamento con le 
quote dei comproprietari – palestra scolastica di Rovigno 

16. Dichiarazione sul terreno agricolo  

17. Proposta di Delibera sulle modifiche e integrazioni dello Statuto del Politecnico di 
Pola - Istituto superiore tecnico-commerciale riconosciuto dallo Stato, 

18. Proposta di Conclusione con cui si concede l'approvazione alle Prime modifiche e 
integrazioni del Piano finanziario dell'Autorità regionale per le strade della Regione 
Istriana per il 2013, 

19. Proposta di Conclusione sull'approvazione della Relazione sul lavoro del Fondo per lo 
sviluppo dell'agricoltura e dell'agriturismo dell'Istria per il 2012,  

20. Proposta di Delibera sulla previa approvazione all'istituzione del diritto di costruzione 
sull'immobile,  

21.  
a. Proposta di Delibera sulla scelta del miglior offerente per la concessione sul 

demanio marittimo ai fini dello sfruttamento economico delle spiagge marine 
del campeggio BI VILLAGE-Fasana, 

b. Proposta della Delibera di non approvazione dell'offerta dell'impresa CASINO 
KRISTAL UMAG s.r.l. Umago per l'ottenimento della concessione sul demanio 
marittimo ai fini dello sfruttamento economico della piscina esterna e delle 
aree allestite attorno alla piscina „Kristal“ a Umago, 

c. Proposta della Delibera sulla scelta del miglior offerente per la concessione ai 
fini dello sfruttamento economico delle spiagge marine nell'area BORIK –
Parenzo, 

d. Prioposta della Delibera di non approvazione delle offerte pervenute in base 
all'Avviso sull'intento di dare in concessione il demanio marittmo ai fini dello 
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sfruttamento economico dell'esistente porto per il turismo nautico – marina 
„Parentium“ Parenzo, 

22. Proposta della Delibera con cui si dà all'Autorità portuale di Pola la gestione e l'uso 
provvisori della zona portuale del porto a destinazione particolare – porto sportivo 
„Pješčana uvala“ (Valsabbion) sul territorio del Comune di Medolino, 

 
23.  

a. Proposta del Provvedimento di revoca dei membri della società commerciale 
IRENA - Agenzia regionale istriana per l'energia s.r.l. Albona, 

b. Proposta del Provvedimento di revoca dei membri della società commerciale 
IRENA - Agenzia regionale istriana per l'energia s.r.l. Albona,  

24. Proposta del Provvedimento di nomina del Presidente e dei membri del Consiglio 
d'amministrazione dell'Autorità regionale per le strade della Regione Istriana, 

25. Proposta della Delibera sull'approvazione del Contratto d'istituzione dell'ente – Centro 
per l'UE e la cooperazione internazionale. 
 
 
Ad – 1 PITANJA VIJEĆNIKA , PRIJEDLOZI I INFORMACIJE  
 
 Redoslijed postavljanja vijećničkih pitanja :  
 
 1 Klub vijećnika HDZ-HSS 
 2. Klub vijećnika IDS-HNS 
 3.Kllub vijećnika  LADONJE 
 4. Ostali vijećnici ( bivši Klub  vijećnika  SUH-HSLS 

6. Klub  vijećnika SDP – ZELENA STRANKA 
7. Klub  vijećnika  HDZ-HSS i tako redom. 

 
Za postavljanje vijećničkih pitanja  javili su se vijećnici: Marino Roce, Nenad Boršić, 

Vlado Ivetić, Josip Anton Rupnik, Maja Šarić, Tedi  Chiacalon, Marin Grgeta. 
Vijećnička pitanja su  se počela postavljati u 17,30 sati. 

 
MARINO ROCE : 

 
Poštovani  predsjedniče, zamjeniče Župana, kolegice i kolege vijećnici. 
Imam dva pitanja. 
Prvo pitanje.  
Pošto  živim u  Puli, ali svi putujemo prema  Puli, pa smo ovih dana  uočili da toliko 

dugo najavljivana izgradnja  kružnog toka u  Šijani je  stala, pa  bih  volio čuti informaciju,, ne 
znam tko je može dati ,  što se događa sa kružnim tokom, koji je već blokiran odavno promet 
u  Puli, a sada su  stani i radovi. 

Drugo pitanje je  možda vezano  za  Poreč, ali pošto se radi o Europskim  
fondovima, vjerujem da taj dio prate i Županijske službe, to je golf igralište u Poreču, koje se 
najavljuje da  će se ga financirati kroz fondove  Europske unije u Poreču. Pitanje da li je to 
dobro promišljeno. Ako jedna lokalna samouprava, kao Poreč, ide u izgradnju i bit će poslije 
vlasnik tog  igrališta, koji ima velike  troškove  na održavanju, a već je  Poreč dobio jednu 
sportsku dvoranu, lijepo je da ju je dobio, ali  znamo  da ih sada boli glava kako to održavati i 
voditi, pa  je pitanje taj novac iz   Europskih fondova dobro je povući, ali da li je  
najkvalitetnije iskorišten, jer da li  će sutradan biti velikih problema oko golf igrališta, jer  
znamo  da u Hrvatskoj  sada ima oko  800 igrača, Slovenija ih ima 7000. Od članarina se 
puno  ne može pokupiti novaca, a troškovi  održavanja golf  igrališta su veliki. Samim tim  je 
Adris  odustao i ne razvija  svoj projekt, osim kod  Vrsara, jer su vjerojatno i oni  procijenili  
koliko je to isplativo u ovom momentu. 

Evo, toliko  Hvala.  
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DINO KOZLEVAC : 
 
Hvala lijepa. 
Za prvo pitanje  su mi dali signal  da gospodin  Josip Zidarić, pročelnik, ima 

informaciju. Ako ima usmenu informaciju dobro, ako  ne će se dati pismeni dogovor. 
 

JOSIP ZIDARIĆ : 
 
Dobar večer svima. 
Ja sam sudjelovao na početku prije same izgradnje kružnog toka. Nakon što su 

uvedeni izvođači u posao , previše se nisam  petljao, međutim, prije jedno pet dana je bio 
kod mene nadzorni inženjer iz  Učke  konzaltinga i rekao mi je da su pripremni radovi na 
kružnom toku  jako obimni i veliki. Drugi dio gore,  sam kružni tok i prilazne ceste nisu toliko  
komplicirani, međutim, tamo je cijela  šuma instalacija, HEP-ovih, Hrvatskih voda vezano za  
oborinske vode i tu su konsultacije između  prelazaka  svih tih instalacija . To je ustvari jedan 
korak koji još uvijek  treba sa svim izvođačima i projektantima, sve srediti. 

To je  nekakav razlog zašto je početak  radova malo kasnio, ali ja vjerujem da će i  
nadzorni, barem me tako uvjerava, nakon  svih tih  koordinacija posao ići puno, puno  brže. 

 
DINO KOZLEVAC : 

 
Zahvaljujem. 
Za drugo pitanje su mi dali znak, pročelnik  Curić, da li je spreman odgovoriti, da li 
ima informacija ? 
/B.Curić: Pismeno  ćemo odgovoriti/. 
Hvala lijepa.  
Kolega Roce imate pravo na riječ. 
 

MARINO ROCE  
: 

Gospodine Zidariću  zahvaljujem, ali  situacija je , koliko ja imam, ali nemam  
službenu informaciju,  mi smo tamo  trebali graditi, i to smo se  3 godine svađali sa Hrvatskim 
cestama, da se  rotor gradi na dva nivoa, a sada smo mi, koji smo na to insistirali, a njima je 
bilo preskupo, spustili se na jedan  nivo. Mislim da je građevinska  dozvola  bila dana  na  
dva nivoa. Mislim da sada nije projektantska   dokumentacija usklađena sa novim izvođenje i 
koliko  znam čak da se odvodnja  projektira. Radi toga je gradnja  stalo i  upitno je  da li  će 
se do  sezone rotor završiti, ako smo u toj fazi  da smo  tek u projektiranju. Moguće je da  i 
premještanje instalacija  traži nova projektiranja, ali mi smo imali jedan kvalitetan projekt 
kojeg sada radio  na pola, jer smo promijenili projekt. Hvalimo se sa druge  strane da su 
dovučena 200.000,000,00 kuna, 100.000.000,00 kuna je planirano u  Hrvatskim cestama još 
2012. godine, ali za taj objekt, a  taj objekt košta  nekih  50.000.000,00 kuna, pa je ostalo  
150.000.000,00 kuna, pa se grade rotori i negdje drugdje. Možda je dobro, ali mislim da se 
krenulo  nepripremljeno u ovaj projekt i upitno je  da li  će  biti gotov  do početka  turističke  
sezone.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 Imate pravo  odgovoriti ? 
 Nema potrebe. 
 Hvala lijepa.  
 Sada je na redu Klub  vijećnika IDS-HNS. 
  Riječ ima  vijećnik  Marin  Grgeta.. 
 
MARIN GRGETA: 
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 Gospodine predsjedniče. 
 Ne radi  se o pitanju  već o jednoj kratkoj inicijativi koja se referira  na pitanje koje 
smo pred neko vrijeme i postavili tu, ali vidjeli smo da  se  situacija nije još uvijek riješila, pa  
onda idemo sada  sa  tom  inicijativom u ime Kluba  vijećnika  IDS- HNS-a. 
 Radi se o  neisticanju zastava  Istarske  županije na pročeljima  Ureda  raznih 
državnih  službi u Istarskoj  županiji, što nije u skladu  sa Statuom  Istarske županije, te 
tražimo da se to pitanje, koje možda nekome može izgledati manjeg značaja i koje je  čisto 
simboličko, ali smatramo da  je to pitanje snažne simbolike i insistiramo da se nešto 
poduzme i tražimo od  Župana i  Županijskih  službi  da upute jedan dopis  nadležnim  
uredima državne uprave  da se ta situacija riješi, odnosno da se situacija  sa isticanjem 
zastava u Istarskoj županiji uskladi sa Statutom Istarske županije.   

Hvala lijepa.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Da li imate potrebe uzeti riječ ? 
 Nema. 
 Hvala lijepa.   

Sada je na redu  Klub  vijećnika Ladonja. 
 Riječ ima  vijećnik, potpredsjednik Skupštine  Istarske  županije. 
 
VLADO IVETIĆ : 
 
 Štovani gospodine  predsjednike, gospodine zamjeniče Župana, kolegice i kolege. 
 Možda i nemam pitanje s obzirom  da nema  gospodina  Župana, ali prije svega 
koristim ovu  govornicu, možda zadnji puta večeras, pa  htio bih se  zavaliti kao 
potpredsjednik Skupštine Istarske  županije što ste mi gospodine predsjedniče dali  po  
nekada čast da govorim kao  potpredsjednik, ali  možda je bolje reći što mi  je drago da  ste 
vi bio zdrav, pa  nisam ja morao govoriti.  To mi je puno draže.  
 Međutim, pitanje koje sam želio  postaviti je slijedeće, ali  ne znam stvarno, s obzirom 
da nema  Župana, kome  bih ga postavio. 
 Na prvoj ili  na drugoj  sjednici  ove  Županijske skupštine pred  4 godine kada smo 
počeli  rad, postavio sam jedno pitanje, jer sam bio  frižak načelnik koji je završio mandat u  
Općini Tinjan  i na izborima izabran  za  vijećnika u  Skupštini  Istarske  skupštine. Postavio 
sam pitanje gospodinu  Županu,  rekao sam  da smatram i argumentirao sam da županija 
jednako ne tretira  općine  gdje je  na vlasti IDS, gdje su  na vlasti u ono vrijeme  i  danas bili  
Nezavisni vijećnici. Ovo isto  nakon  4 godine  tvrdim i danas, jer kako  čitam iz  medija, da 
se pred neko vrijeme odobrilo  jednoj  općini, mogu  reći kojoj, Gračišće,  nemam ništa protiv  
te općine i mog prijatelja  Mijandrušića, međutim, zbog  čega se  jednako ne tretiraju i druge 
općine  gdje nije  na vlasti IDS. U puno  navrata sam ukazivao i  tražio  za  Općinu Tinjan, 
koja je dala  1.000.000,00 kuna za  županijsku cesta Tinjan – Sveti Petar u  šumi, da se dadu 
neka sredstva, ali nikada ni jedne  lipe  nismo dobili, a  uvijek sam smatra  kao načelnik  da 
će nam  se ipak omogućiti dobivanja  nekih  sredstava.. Izgradili smo 3 kapelice u svojem  
mandatu, nikada nismo ni kune  dobili od ove  Županije. Prema tome moje pitanje je  
slijedeće, kao što sam ga postavio  pred  4 godine, da li se jednako tretiraju općine gdje je na 
vlasti IDS i  gdje   su na vladi  HDZ-e, Nezavisni vijećnici ili netko drugi.   

Moja je  želja, gospodo moja iz  IDS-a i  svi ostali dragi prijatelji,  ja  više neću biti 
vijećnik ove  Županijske skupštine, nešto  ne mogu biti, mogu  biti, jer vjerujem da će 
Ladonja polučiti isti rezultat ili bolji, ali jednostavno  ne želim više sudjelovati u ovakvoj  
Županijskoj  skupštini , gdje je ogromna većina jedne stranke, bez obzira  da li IDS, SDP-e ili  
bio tko, jer ovo  nije  demokracija. Mi smo u puno  navrata ukazivali  na neke stvari, nije se  
usvajali i onda  očekujete večeras da mi  neke stari usvojimo.  Nećemo ih  podržati i  nećemo 
ih uvojiti. Nadam se   da će slijedeća Županijska  skupština izgledali malo  drukčija, da će  
izmiješati, da će najjača oporbena stranka - (T. Chiavalon dobacuje)... -   gospodine 
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Chiavalon dozvolite da završim, kao potpredsjednik  Skupštine nisam nikada govorio, - da . 
će oporbeni vijećnici,  koji budu imali  najviše glasova u  ovoj Županijskoj  skupštini,  sjediti u 
prvim redovima, a ne iza, u drugim redovima. Mislim da će se neke stvari promijeniti, da će 
konačno  biti prava  demokracija u Istri. Ja to  želim, neću biti sa vama, bit ću sa svojom 
listom u Tinjanu i vjerujem da ćemo pobijediti u Tinjanu, makar, gospodine moj prijatelju  
dragi Chiavalon je obećao da ćemo podržati mlade ljude, pa je našao ipak jednu 
kandidatkinju IDS-a da se suprotstavi našem budućem načelniku. Kolega Chiavalon 
zahvaljujem vam da ste je ipak  našli, ali pobjeda će ipak biti neka  drukčija.  
 Hvala  vam lijepa  na suradnji u ove  4 godine. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala  kolega Ivetiću, uz  jednu  opasku, lokalni izbori su  blizu. Pokušajmo  odraditi 
večeras posao , koncentrirati se na dnevni red. 
 /V. Ivetić : Ja sam rekao svoje/.  
          Tko ima odgovor  na postavljeno pitanje. 
 Vijećnik može imati ispravak krivog  navoda   ili repliku. 
 Riječ ima zamjenik  Župana, gospodin Vedran Grubišić.  
 
VEDRAN GRUBIŠIĆ : 
 
 Dame i gospodo, vijećnice i vijećnici. 
 Meni je zaista pripala  čast da govorim ispred  vas, ali  naravno da ne branim IDS, to 
nemam namjeru ni blizu na bilo koji  način da  pokušavam braniti nekakve institucije  koje 
nisu one koje ja predstavljam.  
 Zahvalio bih se svima vama  na većini kvalitetnih  rasprava koje  su uvijek imale glavu 
i rep, na kvalitetnim pripremama, na kvalitetnim  kasnijim diskusijama i  kasnije  na 
kvalitetnim  zaključcima i vjerujem da ćemo i večeras  u tom kontekstu  donijeti  nove 
zaključke.  
 Zadnjih  15 dana svjedoci smo dosta  lošeg vremena i moram se vratiti na pitanje  
kolege  Marina Rocea. Nisam imao potrebu da  odgovaram na njegovo pitanje zbog  lošeg 
vremena, kao na rotoru u Puli i na rotoru u Labinu. Imali  smo  nekakvih situacija vezano uz i  
predprojektiranje. Stvarno neke  stvari su se  morale donijeti kod predprojektiranja, jer nisu  
bile poznate kada su se projektirali i utvrđivali ti rotori, ali. osobe  koje rade, koje izgrađuju  
trenutno ove rotore, uvjeravaju  nas da ćemo ih završiti do turističke sezone i  da ćemo 
spremni ući u turističku sezonu s najavama koje  trenutno imamo  sa 10 postotnim rastom 
turističkog prometa vezano uz prošlogodišnju sezonu. 

Moram naglasiti da ulaskom u  Europsku uniju sa  1.07. ove godine  doći  ćemo u 
situaciju da Hrvatska mora ući pripremljena, da sve projekte, sve ono što se radilo, sve ono 
što se pripremalo, počevši od  kvalitetnih programa, kao što je, recimo  Sajam  pršuta u 
Tinjanu, kao što  je smotra vina u  Gračišću, kao što su  brojni infrastrukturni projekti, moram 
naglasiti  da   nikada se nije gledalo  stranačka pripadnost, nikada se nije gledalo  način na 
koji  će se postaviti  nekakva stvar  po babi i  po  stričevima, nego  se gledalo da to budu 
razvojni projekti, da bude  to  kohezijski faktor između svim općina i gradova. 

Dobro ste rekli da nismo zadovoljni, ni  ja  nisam zadovoljan ulogom  županije, kao i  
Županijske skupštine, - dopustite mi malu digresiju vezano za  ovo, - jer naše ovlasti  su vrlo  
smanjene i  kada su u pitanu  fiskalizacija, pa i situacije vezne uz  zastave, kada je u pitanju 
dvojezičnost, moramo ići po  ministarstvima objašnjavati da djeca koja upisuju srednju  
talijanske škole kod upisa  da bi  trebalo  gledati hrvatski isto  kao i talijanski jezik, da bi  te 
stvari  trebale biti kvalitetne, a ne  da oni koji su išli u  talijansku  osnovnu  školu  da se njima 
ne uzima u obzir talijanski, ali  naravno,  za te stvari morat ćemo se boriti iz dana u dan da 
objašnjavamo da je  Istra nešto  drugo i da se u Istri  neke stvari razvojnim projektima mogu  
drukčije  raditi.  raznim projektima mogu  drukčije raditi. 

Naglašavam da  imate Istru do  2020. godine, da će se Regionalni operativni 
program, - da koristim  stranu  riječ, - advertira, odnosno unapređuje dnevno i svi kvalitetni 
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programi koji su u tome, mogli se  kroz  ministarstva i  kroz različite institucije dalje  širiti, a 
ponajprije, malo prije spomenuli te Hrvatske  ceste,  - moramo  naglasiti  da se i njima 
investicijski ciklus  dosta  smanjuje, - tako da neki projekti koje smo očekivali će loše krenuti, 
ali  tu su i Hrvatske  vode,  koje neki kandidati ovih dana stalno hvale, u kojima dobili smo 
nikad više novaca, a naravno  vjerujemo to su projekti za budućnost, u kojoj  ćemo u Istri  
naše  turiste   i građane, dočekati  sa  dovoljno vode za piće i da će biti osigurani svi   
minimalni  uvjeti da život ovdje bude  bez problema, da bude  lagodan, da ga možemo iz 
dana u dan usavršavati. 

Evo, toliko. Hvala  što se mi dopustiti  da to kažem. 
 

DINO KOZLEVAC : 
 
Hvala lijepa.  
Kolega Ivetiću imate pravo na riječ. 
 

VLADO IVETIĆ : 
 
Samo je govorio. Ja  nisam čuo ništa od njega, apsolutno ništa. (Smijeh). 

 Sve je u redu ! 
 
DINO KOLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 Sada je na redu  Klub vijećnika  IDS-HNS. 
 Riječ ima kolega Tedi  Chiavalon. 
 
TEDI  CHIAVALON : 
 
 Pošto imam pravo  na informaciju i na pitanje, korist ću priliku da  dam informaciju 
vijećniku i mom dragom prijatelju Vladi Ivetiću iz Tinjana i  reći da je  samo kroz  ŽUC ove 
godine više od milijun kuna otišlo  upravo za odrone na Tinjanštini. Isto tako  ću mu  reći da 
danas imamo, čini mi se da je zadnja točka  dnevnog reda bila, da li se nešto promijenilo ne 
zna, osnivamo Agenciju  za Europske  fondove,  koji  će imati urede i  Centralu u Općini  
Bale. Mislim da više od toga  vam ne trebam govoriti. 
 Sada dolazim na pitanje.  
 Ja  bih  postavio pitanje gospodinu  Valeriu  Drandiću, kao  predsjedniku  Upravnog  
vijeća Pulske bolnice. 
 Da li ima nekakvih novosti  vezano za statut  Opće bolnice Pula s obzirom da je  na 
posljednjoj sjednici  Vlade Republike  hrvatske donijet Plan sanacije  kliničkih  bolničkih  
centara u Republici Hrvatskoj.  Mi  smo do sada uvijek u javnosti  slušali  kako su  županijske  
bolnice u problemima, kako  županijske bolnice loše upravljaju svojim  bolnicama, kao  samo 
u  županijama ima problema u  bolnicama, sve  ostalo je med i mlijeko, I onda na prvoj 
sjednici  Vlade RH kada se raspravlja o problemima u zdravstvu  i o institucijama koje  treba 
najprije sanirati, onda su prve na redu bili upravo klinički   bolnički  centri u vlasništvu  
države, što još  jedanput potvrđuje  činjenicu  da je rasprava u  ovoj  Skupštini imala osnove, 
kada smo govorili da problem  Pulske  bolnice nije problem  samo Istarske županije i  Pulske 
bolnice, kao takav, nego je problem suštine  Hrvatskog zdravstva. Problem je u  
zdravstvenome sustavu, koji  je postavljen na lošim temeljima i  opterećen  činjenicom da u 
ovom trenutku  Hrvatsko zdravstvo duguje preko 6 milijardi kuna.  

Ja vas molim da  mi date informaciju  što je sa  sanacijom  Pulske opće bolnice za 
koju strepe zaposlenici, za koju strepe ljudi koji  svakodnevno obilaze  bolnice , a  strepimo i 
mi, kao ljudi koji su bili primorani  temeljen zakona  dignuti ruku da predaju  bolnice u ruke 
nekakvom boljem vlasniku, a sada se vidi  da taj  vlasnik je u puno, puno  većim problemima, 
nego što smo  i mi sami našu  Opću  bolnicu imali. 
 Hvala lijepa.  
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DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Riječ ima  gospodin Valerio  Drandić, načelnik  Uprave, predsjednik Upravnog  vijeća 
Opće bolnice  Pula.  
 
VALERIO DRANDIĆ : 
 
 Dobar večer, 
 Poštovani vijećnici, dobar večer svima, buona sera a tutti.  
 Ja mogu sa  ove govornice informirati vas da se , nažalost, do sada nije apsolutno  
ništa  desilo na planu  sanacije  Pulske bolnice, ali niti jedne druge županijske bolnice, niti 
smo bilo kakvu informaciju  dobili o potencijalnim aktivnosti koje se na tom planu  dešavaju. 
 Neka  rezervirana sredstva, koja su postojala pri Ministarstvu  financija, sada su 
potrošena, a i prekoračena  za sanaciju državnih bolnica. Moram reći  državnih  bolnica ili 
klinika, koje su i do sada bile iznimno  favorizirane i  privilegirane zato što državne bolnice  
ne rade po sitim kriterijima po kojima rade županijske bolnice, pa  čak ni za identične  usluge  
nemaju iste cijene, nego imaju  čak  negdje  i višestruko veće cijene. Ako operirate slijepo 
crijevo u  Općoj  bolnici onda je to jedna  cijena,  ako operirate u klinici onda je to jedna  
puno  veća cijena. Ali, čak ni uz toliko  veće   cijene klinike  ne uspijevaju pozitivno raditi  i 
onda se pribjegava ovakvim sanacijama, prvenstveno,  vlastitih bolnica. 
 Ja sam rekao nažalost  se još ništa  nije desilo, iako bismo  bili sretni da do toga nije 
ni dolazilo, međutim, voljeli bismo  da netko konačno prizna da nam duguju novaca i  da se u 
ovakvim uvjetima ne može raditi, pa bez obzira na to  tko  će bolnicom upravljati. Vidimo da 
se  čak i  kod klinika  nije desilo ono što je zakon propisao. Svi ravnatelji su ostali na svojim 
pozicijama i dalje će voditi svoje klinike, bez obzira  na gubitke, dok će samo stečajna ili      
sanacijska vijeća  preuzeti dio financijskog  nadzora.  Tako da se ta priča polako  
razvodnjava i upitno je kada će se i da li  će se uopće provesti u skladu   sa zakonom kojem 
smo se mi prilagodili.  
 Hvala lijepa.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Kolega Tedi Chiavalon izvolite, imate riječ . 
 
TEDI CHIAVALON : 
 
 Zahvaljujem se na  odgovoru, jer  naprosto mislim da je bilo bitno  raščlaniti ovu 
situaciju i ukazati svekolikoj javnosti da problem pulske Opće bolnice nije problem  samo 
jedne bolnice u Hrvatskoj, nego da je to problem  cjelokupnog zdravstva. 
 I za kraj, dozvolite mi  da se u ovom obraćanju u ime Kluba  vijećnika IDS-HNS-a, 
naprosto zahvalim  svima koji su sudjelovali  u radu ovog  saziva Županijske  skupštine. Bilo 
mi je čast i zadovoljstvo  surađivati  sa svima  vama, sa svojim kolegama iz pozicije, ali bilo 
mi je drago surađivati i sa zadovoljstvom i s kolegama iz opozicije, jer  smo više puta 
pokazali  da znamo biti itekako  konstruktivni zajednički, da smo  donijeli jako puno  
zajedničkih jednoglasnih  odluka. I moram reći da  s obzirom da znam kako je funkcionira  
onaj saziv Županijske  skupštine prije,  da  sam ponosan na to što sam bio  dio ovoga saziva, 
koji je pokazao  jedan kulturološki iskorak  naspram onog  saziva koji je bio  prije  nas. U ime 
Kluba  vijećnika  IDS- HNS-a iskreno  vam zahvaljujem, grazie mile.    
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
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 Imamo još  jedno tridesetak točki dnevnog reda, pa s opraštanjem imamo još dosta 
vremena.  
 Imate li gospodine Valerio Drandiću potrebu još nešto reći ?  
 Nemate. 
 Sada je  na redu Klub  vijećnika  SDP-ZELENA STRANKA: 
 Riječ ima  vijećnica  Maja Šarić. 
 
MAJA  ŠARIĆ : 
 
  Hvala  lijepa. 
 Dobar večer  svima prisutnima. 
 Ja imam jedno kratko pitanje. 
 Zadnjih dana svjedoci smo mnogobrojnih napisa u novinama o procedurama koje  
treba poštovati ukoliko bi  građani  željeli obogatiti svoje  dnevne menije  šparugama.  
 Zanima me da li je moguće da Istarska  županija učini nešto ili barem  pojednostavi 
proceduru i smanji troškove koji su potrebni kako bi ljudi i dalje nesmetano brali svoje  
šparuge. 
 Hvala.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 Riječ ima Milan Antolović, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, lovstvo,  ribolov 
i vodoprivredu. 
 
MILAN ATOLOVIĆ : 
 
 Poštovane  dame i gospodo vijećnici, gospodine predsjedniče. 
 Dobro pitanje u pravo vrime i na pravom mjestu, jer šparuge  nam dolaze, berba je 
pred nama, i nadam se da će naši berači moći i dalje brati  šparuge. 

 Bitno je istaknuti da šparuga nije zaštićena  biljka i da nema  zabrane  za berbu. 
Vlasnici koji  su propisali kroz Pravilnik o  berbi  šparuga, između ostalog ili  šumskih  
plodova, a to su  Hrvatske  šume na temelju  Zakona o  šumama, su si uzeli za  pravo  da u 
njihovim šumama, gdje  su  oni vlasnici, mogu  regulirati berbu  šparuga na način kako su to  
napravili u  Pravilniku objavljenom u njihovim  internim aktima od prije otprilike  6  godina. 
Slučajno je izašao  na vidjelo zato što su pojedini ljudi dali informaciju u medijima, ne znam iz 
kojih  razloga, jer je napravljena panika bez  potrebe. Taj se  Pravilnik  ne odnosi  na  
privatne šume i  u privatnim šumama, kojih od  96.000  hektara u Istarskoj  županiji, 65 % je 
u  privatnom vlasništvu. Pravilnik  se odnosi  na one  šume koje su u  državnom vlasništvu. 
Ne znam da li  neki inspektor zna koje su privatne, a koje su  državne šume.  

Na temelju raspolaganja, to  je i jučer ministar poljoprivrede  izjavio  da nema 
informatičke  baze  podataka o poljoprivrednom zemljištu. Kako ga nemaju o poljoprivrednom  
zemljištu, vjerojatno ga nemaju ni o šumskom zemljištu. 

 Međutim, treba istaknuti da je Istarska županija putem Upravnog odjelu za 
poljoprivredu već  dvije godine u fazi izrade  projekata za izgradnju pogona za  preradu  
šumskih  plodova. Mi smo predali zahtjev nadležnim tijelima za ishodovanje lokacijske  
dozvole. Pogon  za  preradu  će obuhvaćati  šumske plodove i  preradu koštanja ili kestena. 
Između  šumskih plodova ubraja se i  šparuga i ona  će prioritetno biti  tretirana u tom pognu. 
Nakon šparuge idu  maline, jagode i  ostalo  jagodasto voće. Zatim ide  gljiva i sve vrste  
gljiva, a nakon toga ide prerada  kestena. Dakle, jedna  serija  prerade onako kako priroda  
daje plodove.  

Ja  se nadam da ćemo tu problematiku regulirati  sa Hrvatskim  šumama, jer  su one 
ovlaštene da  mogu izdavati i dozvole za  berbu  šumskih plodova. Već će  kroz  paušalne 
iskaznice  na bazi, upotrijebit  ću  iznos od  100  do 200,00 kuna  godišnje, omogućiti   
beračima  slobodnu berbu  plodova, bez  obzira na kojem zemljištu  se  takva  berba odvija. 
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Mislim na šumsko zemljište u vlasništvu  hrvatskih  šuma ili na  šumsko  zemljište u   
vlasništvu privatnika ili  šumo posjednika. Sve ovisi o  situaciji, jer imamo na području  
Lanišća takozvane  comunele ili seoska  dobra.  

Nama je  interes da  do  kraja godine ishodujemo  građevinsku  dozvolu  za  izgradnju 
pogona za preradu  šumskih plodova, koji  ćemo  financirati  na teret strukturnih fondova 
Europske unije. U svakom slučaju mi smo zainteresirani da suradnju berača  Istarske 
županije i Hrvatskih  šuma bude  afirmativna. Pogon će biti u Tinjanu (smijeh). Tu bih  malo  
našeg potpredsjednika  Županijske skupštine Istarske županije  podsjetio da planiramo  
jednakomjerni  razvoj  Istarske županije.  

Hvala lijepa.  
 

DINO KOZLEVAC : 
 
Zahvaljujem. 
Gospođo Šarić imate li potrebe  komentirati, odnosno izraziti mišljenje !  
/.M.Šarić: Da li ćemo morati ići  po  dozvolu za  brati  šparuge ? 
 Kako sam ja  shvatio ne moramo ništa .  
Na redu  je Kub  vijećnika  HDZ-HSS. 
Riječ ima kolega vijećnik  Nenad Boršić. 
 

NENAD  BORŠIĆ : 
 
Dobro  večer. 
Pozdravljam gospodina predsjednika, zamjenika  župana, pročelnike i ostale kolege 

vijećnike.  
Jedno pitanje  će biti malo  čudno. 
Prvo pitanje. 
Najprije sam si postavio pitanje da li ja možda dobro  baratam Internetom,  ali na  

Internetu kada sam išao pogledati situaciju sa mjernim stanicama u svezi kakvoće zraka  na 
Labinštini, bilo mi je  čudno  da piše  da su aparati  u kvaru. Nazvao sam  prijatelja koji se 
inače time bavi, rekao je   da to nije  baš tako rijedak  slučaj. Nije mi jasno da li je to  često ili 
nije. Ako imate kakvu  informaciju  bio bih vam zahvalan. 

Drugo pitane : da li kao  Županija, a svjesni smo toga  da  je situacija dosta  teška u  
društvu, imamo  možda klasifikaciju nezaposlenih  ljudi, odnosno ljudi koji su  na  Zavodu za  
zapošljavanje.  

Hvala lijepa.  
 

DINO KOZLEVAC : 
 

Zahvaljujem. 
Riječ ima zamjenik Župana Vedran Grubišić. 

 
VEDRAN  GRUBIŠIĆ : 
 
 Zahvaljujem vijećniku  Nenadu  Boršiću  na pitanju. Moram priznati da  vjerojatno ili je 
bio nekakav problem vezano  uz vezu prema Internetu ili  je nastao nekakav problem na  
uređajima ili se servisiraju ili  zbog prevelike  vlage, to moram vidjeti koja je situacija. No,  
naglašavam  da ćemo vam taj  odgovor dati  pisanim putem, ali vidimo da  i ova  Županijska 
skupština služi i da se neke stvari, kao što je ovaj problem, da  se na to ukaže. Ali.  vjerujem 
da postoji nekakva  alternativno mjerenje i u tom pogledu. 
 Naglašavam da  Istarska  županija,  kada govorimo o   kakvoći  zraka, vode, tla i o 
nekim  drugim parametrima, ima  ugovor  sa Zavodom  za javno zdravstvo Istarske županije i 
zadovoljni smo njihovim uslugama, jer oni te  usluge provode redovito, certificirani  su za njih 
. A ono za što  sami nemaju   ovlasti daju  nekakvim drugim institucijama koje nama ta 
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mjerenja, kao i ostale parametre koji su bili  ili preskupi da ih  sami  radimo ili  debelo ih  ne 
pratimo, oni  nam tada dostavljaju  te podatke. 
 Drugo pitanje je bilo vezano uz  strukturu  kadrova  na Zavodu za zapošljavanje. Mi  
mjesečno  pratimo  kadrove po općinama, gradovima, kao i po  Zavodu za zapošljavanje. 
Imamo  mjesečnu praksu dobivati kompletna izvješća od  strane Zavod za zapošljavanje 
vezano uz  klasifikaciju  kadrova, kao i  uz njihove potrebe, kao i  nekakve  stvari koje su  
anomalne ili  nekakvi komentari  koji su vezani uz to, pa vam mogu sutra izvješće za prošli 
mjesec poslati. 
Vidimo da  je nama sada stanje  nezaposlenosti vezano uz ovaj period  da  raste, ali  
vjerujemo da  ćemo  u  narednom periodu vezano  uz  samo sezonsko  zapošljavanje, kao i 
neke nove mjere, poduzeti.. Naglašavam da smo u prošloj godini u poljoprivredu 
17.000.000,00 kuna dali raznoraznih kredita i raznoraznih  sredstava  da se očuvaju radna 
mjesta,  a ove godine, naglašavam,  da ćemo još i više dati i očekujem da ćemo zapravo te 
brojke uspjeti  smanjiti.  
          Ali, pitanje je bilo vrlo dobro.  

Hvala  vam. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 

Hvala lijepa.  
Imate li potrebe gospodine Boršiću  komentirati dati odgovor.. 
Izvolite, imate riječ. 
 

NENAD  BORŠIĆ : 
 
 Meni  se čini da ne griješim, ali  te mjerne instrumente održava  HEP. Nisam siguran 
da li  HEP održava te mjerne instrumente. (Glas : HEP održava te instrumente). One 
instrumente  koji se tiču  Termoelektrane, ali pošto nema gospodina Župana,  nećemo se 
sada   upetljavati u to. (Glas : Marino je kriv  za to ). Nisam ja  rekao, - sa smiješkom, - da  je 
Marino Roce kriv, nego samo sam onako provjerio  pogledom. (J. Rupnik  : Čim su 
instrumenti zagašeni znači da  ne rade). Gospodine Rupnik, ja vjerujem da ste u pravu ( hihi, 
hihi hi). Ali, dobro, na to je   i vrijeme utjecalo itd.  
 Osim toga  da li bi možda to održavanje instrumenata moglo  preći pod nadležnost  
županije, da li bi se to kosilo  sa nekakvim pravilima, jer ovako direktno,  malo mi je  čudno  
da HEP , Rockwool i svi ostali na koje se odnosi  zagađenje zraka da održavaju mjerne  
instrumente. 
 Po pitanju zaposlenosti:  da li  ste možda  školski sustav  uskladili sa  time kako bi se 
moglo pridonijeti  zapošljavanju ljudi koji su, ne samo  na Zavodu za zapošljavanje,  nego i 
onih  koji  izlaze iz  škola. I da li bi se moglo nešto poduzeti što je u  nadležnosti lokalne 
uprave i županije, kako bi se ciljano moglo  nastupiti prema  potrebama gospodarstva. 
 Hvala lijepa.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa. 
 Gospodine zamjeniče Župana imate pravo na dvije minute za odgovor.       
 
VEDRAN GRUBIŠIĆ : 
 
 Mjerne stanice dosta  su vezane uz redovni dio programa koji  imamo  za praćenje 
kvalitete, što  sam prije spomenuo, voda, mora, tla i nekih drugih parametara, koji  ponekada 
dođu i povremeno. Dosta  je dobro regulirano redovno praćenje kvalitete zraka, vode, more i 
ostalo..  

Kada je nešto definirano kroz studije ili kroz nekakve posebne parametre, često se 
zna dešavati da sam investitor, kao u ovom  slučaju  HEP, mora održavati te instrumente, jer 
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je to bilo postavljeno kada je  studija  na okoliš donošena ili  kada su nekakvi parametri oko 
izgradnje samog tog  nekakvog  sustava bili. Ali, isto tako tu  su postavljene i  stroge 
kontrole. Preko Internet sustava postoje razno razni displeyi, razno razna mjerna mjesta, 
gdje su nizinske  i visinske vrijednosti prikazane. 
 Govoreći o usklađivanju potreba srednjih škola, fakulteta i Zavoda za zapošljavanje, 
postoje lokalne akcijske grupe, koje su u većini gradova, općine, tvrtki, koje se bave 
nekakvim biznisom na našem području, uključeni. Na čelu lokalne akcijske grupe za  Istarsku 
županiju  je gospođa Irena Peruško. Ona usklađuje potrebe vezano uz školstva, kao i 
potrebe onih koji imaju potrebe za radnom snagom. Ali, isto tako moramo naglasiti da je 
problem i oko praktikuma i oko razno raznih novih  tehnika  kod obrazovanja i  kod svega 
toga  da bi se  svi ti praktikumi uskladili  sa novom legislativom i da bi  zapravo naša djeca 
imala konkretne uvjete za edukaciju. 
 Hvala. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala,  
 I zadnje vijećničko pitanje postavit će kolega vijećnik Josip Anton  Rupnik. 
 Kolega  Rupnik imate čast, izvolite uzeti  riječ. 
 
JOSIP ANTON RUPNIK : 
 
 Poštovani  gospodine predsjedniče, zamjeniče Župana sa suradnicima, kolegice i 
kolege, gosti  i  novinari. 
 Ja  sam htio da  dam kao  neki prijedlog, pa sam kasnije to okrenuo na pitanje, jer se 
bolje čuje u javnosti 

Prvo  bih  postavio pitanje da li se može ugraditi u prostorno plansku dokumentaciju  
Istarske županije. da sve urbane sredine moraju  izgraditi pročistače za komunalne otpadne 
vode i da takvi pročistači trebaju  rješavati pročišćavanje komunalne otpadne vode sa 
minimalno od  95 – 96 %. Takva voda bi se trebala koristiti  za  navodnjavanje i za  
industrijske potrebe.  

Isto tako  želim predložiti, pa i kao pitanje,  da bi  sva takva postrojenja  trebala imati 
ugrađenu električnu opremu za  proizvodnju  električne energije. I  da ti pročistači  ne bi se 
smjeli graditi bliže od  300  metara udaljenosti od morske  obale, a ne da se grade na 
morskoj obali, što je  nedopustivo.  

Drugo pitanje. 
Nešto sam tražio po  našim ministarstvima, pa bih postavio pitanje : tko je  nadležan i 

odgovora za  realizaciju Odluke  Skupštine  Istarske županije od  15.3. prije  16 godina, kada 
je prihvaćen naš prijedlog i donesena Odluka da jedan od strateških pravaca razvoja 
gospodarstva Istre treba biti  eko-agroturizam. Tu  svakako se misli na eko – turizam, 
ekološka poljoprivreda, što je sastavni dio.  

To je pitanje  vrlo interesantno s prostog  razloga, jer po svim istraživanjima  naši 
turisti  kada dolaze sada k nama borave cirka tjedan  dana, a svi  turisti koji dolaze u  
centralni dio  Istre  donekle imaju neko  agro -turističko domaćinstvo, gosti se zadržavaju  
čak  15 dana, barem nas tako obavještavaju stručnjaci koji su vršili razna istraživanja, pa  bih 
molio  da  mi se dade usmeni  ili pismeni odgovor.  

 
DINO KOZLEVAC : 

 
Hvala lijepa. 

 Riječ ima  pročelnik Josip  Zidarić. 
 
JOSIP ZIDARIĆ : 
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 Ja ću odgovoriti na prvi  dio pitanja vezano  za uređaj za pročišćavanje otpadnih 
voda. 
 Ako pogledate  u Prostorni plan Istarske županije vidjet ćete da sva naselja o kojima  
sada brine IVS, odnosno on priprema projektnu dokumentaciju za sva ta naselja u 
Prostornom planu  Istarske  županije je  obveza  treći stupanj  pročišćavanja otpadnih  voda.  
 Gospodin  Rupnik  uvijek pita  za  Marleru i ona je također u Prostornom planu 
Istarske županije predviđena za  treći  stupanj pročišćavanja otpadnih voda, iz  namjere da 
se upravo  ta voda koristi za golf Marlera i zato je tamo predviđen  treći  stupanj. Da li  će se 
on dogoditi ili neće ovisi  o korisnicima  tih pročišćenih voda. 
 Što se tiče uvjetovanja  da se na tim uređajima montiraju ili postave neki uređaji  za 
proizvodnju električne energije to je uvijek moguće na svim kućama, halama, dvoranama, 
uvijek se to može napraviti. To piše u Prostornom planu  Istarske županije i nikada nije  bila  
zapreka. 
 Drugo, da se ti uređaji postavljaju  300  metara  dalje od mora, Marlera je više od  300 
metara udaljena od mora. Poreč  sada ide  sa sva 4 uređaja  daleko od mora. Mislim da je 
intencija i drugih  gradova  da te uređaje ili te lokacije  pomiču, ako je ikako moguće, dalje od 
svojih plaža, od svojih  obalnih  područja, gdje sigurno te prostore treba  namijeniti za neke 
bolje i kvalitetnije  namjere. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa. 
 Kolega Rupnik zadovoljan odgovorom ? 
 Na drugo pitanje  će se pismeno odgovoriti.  
 Imate pravo  na jednu minutu.  
 
JOSIP ANTON RUPNIK : 
 
 Ja stalno spominjem pročistače i  električnu opremu. Gospodo, svi ti pročistači koji se  
grade bi morali imati opremu za proizvodnju  električne energije, pogotovo to  napominjem. U 
Istri postoji proizvođač i metalnog dijela  i električnog  dijela. Na taj  način bismo zaposlili  
našu radnu  snagu. To je bit problema u tom dijelu. Zato to stalno forsiram.  

U Sloveniji 10 objekata  imaju kompletnu oprema iz  Pule u tim postrojenjima i tamo 
se proizvodi  električna  energija. I što je  najinteresantnije tu  električnu  energiju koriste za 
pročišćavanje, a dio  se  baca u  mrežu i naplaćuju, recimo, u  Sloveniji od Elektroslovenije i 
na taj način dobivaju  sredstva . To je veliki  ekonomski i ekološki interes.   
 Drugo pitanje sam postavio zbog toga što u nadležnom ministarstvu  još  nisu riješili 
slučaj kuda  spada nadležnost eko-agroturizam, da li  Ministarstvu  turizma, da li  
Ministarstvu  poljoprivrede, pa  bih sada  htio, kada imamo novoga ministra  turizma,  da  
konačno netko pokrene to pitanje da se to raščisti, pogotovo što je gospodin Darko Lorencin 
je nekada  bio član Upravnog odbora Ekop-Istre. 
 
DINO KOZLEVAC: 
 
 Hvala lijepa.  
 Da li imate potrebe gospodine  Zidariću uzeti riječ ? 
 Nema potrebe. 
 Ovime smo iscrpili 1. točku  dnevnog reda – Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije. 
 
 AD – 2 PRIJEDLOG ODUKE O KRITERIJIMA , MJERILIMA, 
                       NAČINU FINANCIRANJA I RASPOREDU SREDSTAVA 
                        ZA DECETRALIZIRANE  FUNKCIJE  ZA ZDRAVSTENE 
                        USTANOVE  U 2013. GODINI 
 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić.   
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U pojedinačnoj  raspravi po ovoj točki  dnevnog  reda sudjelovali su:   MARINO 
ROCE, VEDRAN GRUBIŠIĆ, odgovor na  postavljeno pitanje. 

Predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje  raspravu i daje na glasanje Odluku o 
kriterijima, mjerilima, načinu financiranja i  rasporedu sredstava za decentralizirane funkcije 
za zdravstvene ustanove u 2013. godini, te nakon glasanja utvrđuje da je Skupština sa 37  
glasova  «ZA», bez glasova  «PROTIV» i  bez «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  
 
    O D L U K U  
 
o kriterijima, mjerilima, načinu financiranja i  rasporedu sredstava za decentralizirane 
funkcije za zdravstvene ustanove u 2013. godini 
 

AD – 3  PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O UTVRĐIVANJU  POPISA 
             ZDRAVSTVENIH USTANOVA  ZA RASPORED 
             SREDSTAVA  DECENTRALIZIRANIH  FUNKCIJA U  
             2013. GODINI 
 

 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je  Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 
 Skupština je  bez  rasprave sa  33 glasova  «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova , donijela  
 
     Z A K L J U Č A K 
 
o utvrđivanju Popisa prioriteta zdravstvenih ustanova za raspored sredstava 
decentraliziranih funkcija u 2013. godini 
 

AD – 4 PRIJEDLOG ODLUKE O KRITERIJIMA , MJERILIMA I 
             NAČINU FINANCI DOMOVA ZA STARUJE I NEMOĆNE 
             OSOBE U 2013. GODINIRANJA  

 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 
 Skupština je  bez  rasprave sa  33 glasova  «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova , donijela  
 
     O D L U K U 
 
o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja domova za starije i nemoćne osobe u 
2013. godini 

 
AD – 5 PRIJEDLOG ODLUKE O KRITERIJIMA , MJERILIMA I  
             NAČINU FINANCIRANJA  MATERUJALNIH I 
             FINANCIJSKIH RASHODA  CENTARA ZA SOCIJALNU 
             SKRB I POMOĆ ZA PODMIRENJE TROŠKONA 
             STANOVANJA  KORISNICIMA KOJI SE GRIJU  NA 
             DRVA  U  2013. GODINI 

 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda  Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 
 Skupština je  bez  rasprave sa  33 glasova  «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova , donijela  
 
     O D L U K U 
 
o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja materijalnih i financijskih rashoda  centara 
za socijalnu skrb i pomoći za podmirenje troškova stanovanja korisnicima koji se griju 
na drva u 2013. godini 
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AD -  6 PRIJEDLOG ODLUKE O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O 
             PROVEDBI OPERATIVNOG PLANA  AKTIVNOSTI 
             PLANA ZA ZDRAVLJE  ISTARSKE ŽUPANIJE  ZA 2012. 
             GODINU 

 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda  Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 
 Uvodno obrazloženje za ovu točku dnevnog  reda je dala  SONJA GROZIĆ – 
ŽIVOLIĆ 

U raspravi su sudjelovali : TEDI  CHIAVALON, u ime Kluba vijećnika  IDS-HNS; 
pojedinačnoj  raspravi :  LUCIJA  DEBELJUH,  MARIN GRGETA. 

Predsjednik  DINO  KOZLEVAC, zaključuje  raspravu i stavlja na glasanje  Prijedlog 
Odluke o prihvaćanju Izvješća o provedbi Operativnog plana aktivnosti Plana za zdravlje 
Istarske županije za 2012. godinu, te nakon glasanja utvrđuje da je  Skupština sa 32 glasova  
«ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  bez «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 

 
    O D L U K U 
   

o prihvaćanju Izvješća o provedbi Operativnog plana aktivnosti Plana za zdravlje 
Istarske županije za 2012. godinu 

AD – 7 PRIJEDLOG ODLUKE O PRISTUPANJU ISTARSKE 
             ŽUPANIJE  PLATFORMI HRVATSKIH ŽUPANIJA  I 
             GRADOVA ZA SMANJENJE RIZIKA  OD KATASTROFA 
 

 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda  Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 
 Skupština je  bez  rasprave sa  32 glasova  «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova , donijela  
 
              O D L U K U 
 
o pristupanju Istarske županije Platformi hrvatskih županija i gradova za smanjenje 
rizika od katastrofa 
 

AD – 8  PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA 
             O RADU ZAKLADE ZA  POTICANJE PARTNERSTVA I 
             RAZVOJA CIVILNOG DRUŠTVA ZA 2012. GODINU 

 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda  Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 
 Skupština je  bez  rasprave sa  32 glasova  «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova , donijela  
 
     Z A K L J U Č A K 
 
o prihvaćanju Izvješća o radu Zaklade za poticanje partnerstva i razvoja civilnog 
društva za 2012. godinu 
 
 AD – 9 

a. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta 
    Doma za starije i nemoćne osobe Raša 
b. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta 
    Doma za starije i nemoćne osobe ''Domenico Pergolis'' Rovinj 

  
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda  Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 
 Skupština je  bez  rasprave, odvojenim glasanjem za točku a. i b.,  sa  32 glasova  
«ZA», bez glasova «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  glasova , donijela pod 
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 a. 
O D L U K U 

 
o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta Doma za starije i nemoćne osobe 
Raša 

b. 
                                             O D L U K U  
 

o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta Doma za starije i nemoćne osobe 
''Domenico Pergolis'' Rovinj 
  
 AD – 10 PRIJEDLOG  STATUTARNE ODLUKE O IZMJENAMA I 
                         DOPUNAMA  STATUTA  ISTARSKE ŽUPANIJE 
 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 
 Uvodno  obrazloženje  je dao Župan Istarske  županije  IVAN JAKOVČIĆ. 
 U raspravi su  sudjelovali  : IVO UCCIO MILETIĆ, u ime Kluba  vijećnika  Ladonje, 
TEDI  CHIAVALON, u ime Kluba  vijećnika  IDS-HNS, IVO UCCIO MILETIĆ, ispravak  
netočnog  navoda; pojedinačnoj  raspravi FURIO RADIN, TEDI CHIAVALON,  DAMIR 
IVETIĆ, TEDI CHIAVALON, ispravak netočnog navoda, MARIN GRGETA, DAMIR IVETIĆ, 
replika, MARIN GRGETA, odgovor na  repliku, IVAN JAKOVČIĆ, odgovori na postavljena 
pitanja. 

Predsjednik  DINO  CHIAVALON, zaključuje raspravu i daje  na glasanje Prijedlog  
Statutarne odluke o izmjenama i dopunama Statuta  Istarske županije, te nakon glasanja 
utvrđuje  da je Skupština  sa  28 glasova  «ZA», bez glasova «PROTIV» i 8 «SUZDRŽANIH»  
glasova , donijela  
 

STATUTARNU ODLUKU  
 

o izmjenama i dopunama Statuta  Istarske županije 
 
 AD – 11 PRIJEDLOG POSLOVNIČKE ODLUKE O IZMJENAMA 
                         I DOPUNAMA  POSLOVNIKA ŽUPANIJSKE 
                         SKUPŠTINE  ISTARSKE ŽUPANIJE 
 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 
 Skupština je  bez  rasprave sa  29 glasova  «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova , donijela  
 

   POSLOVNIČKU ODLUKU 
o izmjenama i dopunama  Poslovnika Županijske skupštine Istarske županije 

AD -12  PRIJEDLOG  OBAVIJESTI  O NAMJERI DAVANJA 
              KONCESIJE NA POMORSKOM DOBRU U SVRHU 
              GOSPODARSKOG  KORIŠTENJA MORSKIH PLAŽA  
              U SKLOPU HOTELA, TURISTIČKIH  NASELJA I 
              KAMPOVA  TVRTKE PLAVA LAGUNA  D.D. POREČ 

  
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda  je Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić . 
 Na predloženu Odluku predlagač  je dao  Amandman koji  glasi : 

« U prijedlogu Odluke o  namjeri  davanja  koncesije  na  pomorskom dobru u svrhu 
gospodarskog korištenja morskih  plaža u sklopu  hotela,  turističkih  naselja i kampova tvrtke 
PLAVA KAGUNA  d.o.o. Poreč u točki II alinea 11. tabelarnog  prikaza koja  glasi : PUNTICA 
(Funtana) plaža kampa koju čini dio  k.č. 1442/1 površine  13200 m2 za koju je istaknut 
početni iznos  koncesijske naknade gdje stalni  dio iznosi 3,30 kn/m2 i promjenjivi 2% prihoda  
djelatnosti briše se».  
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 U pojedinačnoj  raspravi  sudjelovao je vijećnik  MARIN GRGETA. 
Predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu i  stavlja na glasanje Prijedlog  

Obavijesti o  namjeri  davanja  koncesije  na  pomorskom dobru u svrhu gospodarskog 
korištenja morskih  plaža u sklopu  hotela,  turističkih  naselja i kampova tvrtke PLAVA 
LAGUNA d.d. Poreč sa usvojenim amandmanom, te nakon glasanja utvrđuje da je Skupština  
sa  27 glasova  «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  glasova , donijela  
 

   O B A V I J E S T 
 
o  namjeri  davanja  koncesije  na  pomorskom dobru u svrhu gospodarskog 
korištenja morskih  plaža u sklopu  hotela,  turističkih  naselja i kampova tvrtke PLAVA 
LAGUNA  d.d. Poreč 
 

AD -13 PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU ČLANOVA 
             ŠKOLSKOG ODBORA DR. MATE  DEMARIN MEDULIN 

 
Prijedlog  Rješenja o imenovanju  članova  Školskog odora Dr. Mate      Demarin 

Medulin 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda  je Komisija za izbor i imenovanje  
Županijske skupštine  Istarske  županije. 
 Skupština je  bez  rasprave sa  27 glasova  «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova , donijela 
 
     R J E Š E N J E  

 
o imenovanju  članova  Školskog odora Dr. Mate      Demarin Medulin 
 AD – 14 PRIJEDLOG ODLUKE O IZVRŠENJU RASHODA I 
                         IZDATAKA VEZANO ZA PREUZETE OBVEZE NA 
                         TERET PRORAČUNA ISTARSKE ŽUPANIJE  KOJI 
                         ZAHTJEVAJU PLAĆANJE U  SLIJEDEĆIM GODINAMA  
                         PREMA SPORAZUMU  O SUFINANCIRANJU  OTPLATE 
                         KREDITA  ZA IZGRADNJU  ŠKOLSKE-GRADSKE 
                         SPORTSKE DVORANE 
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je  Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 
 Skupština je  bez  rasprave sa  28 glasova  «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova , donijela  

 
   O D L U K U 

 
o izvršenju  rashoda i izdataka  vezano za  preuzete obveze na teret Proračuna  
Istarske županije koji zahtijevaju plaćanje  u slijedećim  godinama prema Sporazumu o  
sufinanciranju otplate kredita za  izgradnju    školske-gradske sportske  dvorane Pazin 
 
 AD – 15 PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU PRETHODNE 
                        SUGLASNOSTI NA SPORAZUM O USPOSTAVI 
                        POSEBNIH DIJELOVA  ZGRADA I POVEZIVANJU SA 
                        SUVASNIČKIM  UDJELIMA – ŠKOLSKA SPORTSKA 
                        DVORANA ROVINJ 
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je  Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 
 Skupština je  bez  rasprave sa  28 glasova  «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova , donijela  
 
    O D L U K U 
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o davanju   prethodne suglasnosti  na  Sporazum o uspostavi posebnih  dijelova 
zgrada i povezivanju  sa suvlasničkim udjelima – školska sportska  dvorana u Rovinju 
 

AD -16 DEKLARACIJA O POLJOPRIVREDNOM ZEMLJIŠTU 
  
Predlagatelj za ovu točku  dnevnog  reda je Klub  vijećnika IDS-a. 
Uvodno obrazloženje je dao  MARIN GRGETA, u ime predlagača.  
U  raspravi su  sudjelovali : MARINO ROCE, u ime Kluba vijećnika HDZ-HSS, TEDI  

CHIAVALON, u ime predlagatelja ; pojedinačnoj  raspravi  MARINO ROCE, ZDENKO 
PLIŠKO, JOSIP ANTON RUPNIK, VLADO IVETIĆ, TEDI CHIAVALON, replika, FURIO 
RADIN, ispravak krivog navoda, VLADO IVETIĆ, MARIN GRGETA, završni osvrt na  
prijedlog  Deklaracije o  poljoprivrednom zemljištu.  

Predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje  raspravu i daje  na glasanje  Deklaraciju o 
poljoprivrednom zemljištu, te nakon  glasanja utvrđuje da je Skupština sa 29 glasova «ZA», 
bez glasova  «PROTIV» i  bez  «SZDRŽANIH»  glasova, donijela  

 
   D E K L A R A C I J U 

     o poljoprivrednom zemljištu 
  
    Članak  1. 
Županijska skupština Istarske  županije izražava svoje nezadovoljstvo Zakonom o 

poljoprivrednom  zemljištu kojeg je  Hrvatski sabor usvojio  na sjednici održanoj  22.ožujka 
2013. godine te traži da se taj  zakon preispita, te da se izmjene i  dopune Zakona pokrenu u 
što  hitnijem roku. 

    Članak 2. 
Osnovna pitanja koja treba preispitati su  slijedeća : 

 Pojednostavljenje procedure  raspolaganja  državnim  
poljoprivrednim zemljištem te veća efikasnost i transparentnost 
čitavog procesa (smanjiti broj  pitanja koje se ostavljaju  na 
reguliranje Ministru putem podzakonskih  akata); 

 Decentralizacija procesa raspolaganja  državnog  
poljoprivrednog  zemljišta -  raspolaganje  državnim  
poljoprivrednim zemljištem valja prepustiti jedinicama lokalne 
samouprave: 

 Stavljanje  malih  obiteljskih  poljoprivrednih gospodarstava u 
ravnopravan položaj  sa velikim gospodarskim subjektima; 

 Stavljanje u ravnopravan položaj  korisnika zemljišta  u Istri, 
općenito u primorju i na otocima  sa korisnicima  zemljišta u 
ravničarskim  kontinentalnim krajevima. 

Čanak  3. 
 Ova Deklaracija   stupa  na snagu  danom donošenja, a objavit će se  u «Službenim 
novinama Istarske  županije». 
  

AD – 17 PRIJEDOG ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA 
               STATUTA  POLITEHNIKE PULA –VISOKE TEHNIČKO 
               -  POSLOVNE ŠKOLE S PRAVOM JAVNOSTI 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 

 Skupština je  bez  rasprave sa  29 glasova  «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova , donijela  
 

O D L U K U 
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o izmjenama i dopunama Statuta Politehnike Pula – Visoke  tehničko-poslovne škole s 
pravom javnosti 
  

AD – 18 PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O DAVANJU SUGLASNOSTI 
               NA PRIJEDLOG PRVIH IZMJENA  I DOPUNA 
               FINANCIJSKOG  PLANA  ŽUPANIJSKE UPRAVE  ZA 
               CESTE  ISTARKE ŽUPANIJE  ZA 2013. GODINU  

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda  je Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 

 Skupština je  bez  rasprave sa  29 glasova  «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova, s  prihvaćenim amandmanom predlagatelja,  donijela  

Z A K L J U Č A K 
 
o davanju suglasnosti na Prijedlog prvih izmjena i dopuna Financijskog plana 
Županijske uprave za ceste Istarske  županije za 2013. godinu 
 
 AD – 19 PRIJEDLOG  ZAKLJUČKA O PRIHVAĆANJU 
                         IZVJEŠĆA O  RADU FONDA ZA RAZVOJ 
                         POLJOPRIVREDE  I AGROTURIZMA  ISTRE ZA  
                         2012. GODINU 
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda  je Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 
 Uvodno obrazloženje  je dao MILAN ANTOLOVIĆ, pročelnik Upravnog odjela za 
poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, ribolov i vodoprivredu. 
 U raspravi je sudjelovao  TEDI CHIAVALON, u ime  Kluba vijećnika  IDS-HNS. 

Predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje  raspravu i stavlja na glasanje Prijedlog 
Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu Fonda za razvoj poljoprivrede i agroturizam  Istre za 
2012. godinu, te nakon glasanja  utvrđuje  da je  Skupština sa  29 glasova  «ZA», bez 
glasova «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  glasova,  donijela  

 
Z A K L J U Č A K 

  
o prihvaćanju Izvješća o radu Fonda za razvoj poljoprivrede i agroturizma Istre za 2012. 
godinu 
 

AD -20 PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU PRETHODNE 
             SUGLASNOSTI  NA OSNIVANJ PRAVA GRAĐENJA 
             NAD NEKRETNINOM 

 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić.
  

Skupština je  bez  rasprave sa  30 glasova  «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova, s  prihvaćenim amandmanom predlagatelja,  donijela  

O D L U K U 
 
o davanju prethodne suglasnosti na osnivanje prava   građenja nad nekretninom 

 
AD - 21 
 
  a. Prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja za  koncesiju 
      u    svrhu  gospodarskog korištenja morskih plaža kampa BI 
      VILLAGE-  Fažana 
b. Prijedlog Odluke o neprihvaćanju ponude tvrtke CASINO KRISTAL  
    UMAG d.o.o. Umag za dobivanje koncesije na pomorskom dobru u 
     svrhu gospodarskog korištenja vanjskog bazena i uređenih površina 
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     oko bazena  „Kristal“ u Umagu 
c.  Prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja za koncesiju u 

          svrhu gospodarskog korištenja morskih plaža na području BORIK – 
         Poreč 

d. Prijedlog Odluke o neprihvaćanju ponuda pristiglih na temelju 
    Obavijesti o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru u svrhu 
    gospodarskog korištenja postojeće luke nautičkog turizma – marina 
    „Parentium“ Poreč 

 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić.
  

Skupština je  bez  rasprave, odvojenim  glasanje za  točke a. do d. sa  29 glasova  
«ZA», bez glasova «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, s  prihvaćenim 
amandmanom predlagatelja,  donijela  

 
O D L U K U 

 
  a. Prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja za  koncesiju 
      u    svrhu  gospodarskog korištenja morskih plaža kampa BI 
      VILLAGE-  Fažana 
b. Prijedlog Odluke o neprihvaćanju ponude tvrtke CASINO KRISTAL  
    UMAG d.o.o. Umag za dobivanje koncesije na pomorskom dobru u 
     svrhu gospodarskog korištenja vanjskog bazena i uređenih površina 
     oko bazena  „Kristal“ u Umagu 
c.  Prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja za koncesiju u 

          svrhu gospodarskog korištenja morskih plaža na području BORIK – 
         Poreč 

d. Prijedlog Odluke o neprihvaćanju ponuda pristiglih na temelju 
    Obavijesti o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru u svrhu 
    gospodarskog korištenja postojeće luke nautičkog turizma – marina 
    „Parentium“ Poreč 

 
AD -22 PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU LUČKOJ UPRAVI 
             PULA NA PRVRENENO UPRAVLJANJE  I KORIŠTENJE 
             LUČKOG  PODRČJA LUKE POSEBNE NAMJENE - 
             SPORTSKE LUKE «PJEŠĆANA UVALA» NA PODRUČJU 
             OPĆINE MEDULIN 

  
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić.

  
U  raspravi su sudjelovali  MARINO ROCE, u ime Kluba  vijećnika  HDZ-HSS, JOSIP 

ZIDARIĆ, odgovor na postavljeno pitanje. 
Predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje  raspravu i stavlja  na glasanje   Prijedlog 

Odluke o davanju Lučkoj upravi Pula na privremeno upravljanje   i korištenje lučkog područja 
luke posebne namjene – sportske luke „Pješčana uvala“ na području Općine Medulin, te 
nakon glasanja utvrđuje da je  Skupština sa 30 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 1  
«SUZDRŽANIM»  glasova, donijela    

O D L U K U 
 
o davanju Lučkoj upravi Pula na privremeno upravljanje   i korištenje lučkog 
područja luke posebne namjene – sportske luke „Pješčana uvala“ na području 
Općine Medulin 

 
AD - 23. 
a . Prijedlog Rješenja o opozivu Nadzornog odbora trgovačkog društva  



25 

 

     IRENA- Istarska Regionalna Energetska Agencija za energetske 
     djelatnosti društvo s ograničenom odgovornošću Labin 
b.  Prijedlog Rješenja o izboru Nadzornog odbora trgovačkog društva 
     IRENA- Istarska Regionalna Energetska Agencija za energetske  
    djelatnosti društvo s ograničenom odgovornošću Labin 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić. 

  
Skupština je  bez  rasprave, odvojenim  glasanje za  točke a. i b., sa  29 glasova  

«ZA», bez glasova «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, s  prihvaćenim 
amandmanom predlagatelja,  donijela pod 

a.  
R J E Š E N J E 

 
o opozivu članova  Nadzornog odbora trgovačkog društva IRENA- Istarska Regionalna 
Energetska Agencija za energetske djelatnosti društvo s ograničenom odgovornošću  
d.o.o. Labin 
      I 
Opozivaju  se članovi Nadzornog odbora trgovačkog  društva IRENA – Istarska Regionalna 
Energetska Agencija   d.o.o  Labin zbog isteka mandata : 
 

1. Valerio Drandić, predsjednik  Nadzornog odbora; 
2. Oriano Otočan, član Nadzorog odbora; 
3. Roberto Božac, član  Nazornog  odora; 
4. Dr.sc. Luciano Delbianco, član  Nadzornog odbora; 
5. Davor  Mišković, član  Nadzornog odbora. 

II 
Ovo  Rješenje stupa  na snagu  osmog  dana od dana objave u «Službenim novinama 
Istarske  županije» 

b.  
     R J E Š E N J E  
 

o izboru Nadzornog odbora trgovačkog društva IRENA- Istarska Regionalna 
Energetska Agencija za energetske djelatnosti društvo s ograničenom odgovornošću 
d.o.o. Labin 

      I 
U Nadzorni odbor  trgovačkog  društva IRENA – Istarska  Regionalna Energetska  

Agencija  d.o.o. Labin, izabiru se:  
  

1.Valerio Drandić, predsjednik  Nadzornog odbora; 
2.Oriano Otočan, član Nadzorog odbora; 
3.Roberto Božac, član  Nazornog  odora; 
4.Davor  Mišković, član  Nadzornog odbora. 
5.Doris  Percan, članica Nazornog odbora – predstavnica  radnika. 

II 
Ovo  Rješenje stupa  na snagu  osmog  dana od dana objave u «Službenim novinama 
Istarske  županije» 

 
AD – 24  PRIJEDLOG RJEŠENJA O  IMENOVANJU 
                PREDSJEDNIKA I ČLANOVA  UPRAVNOG VIJEĆA 
                ŽUPANIJSKE UPRAVE ZA CESTE  ISTARSKE ŽUPANIJE    
 

 Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Župan Istarske  županije, Ivan Jakovčić.   
Komisija za izbor i imenovanja Županijske skupštine Istarske  županije ..  
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Skupština je  bez  rasprave sa  30 glasova  «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova,   donijela  

 
R J E Š E N J E 

 
o imenovanju predsjednika i članova Upravnog vijeća  Županijske uprave za ceste 
Istarske županije 
 
 1.Za predsjednika  Upravnog vijeća Županijske uprave za  ceste Istarske  županije 
imenuje se  dr. sc. Marco Pagliaga. 
 2. Za članove Upravnog vijeća  Županijske uprave za  ceste Istarske županije 
imenuju se: 
 1. Denis  Kontošić 
 2. Tulio Demetlika 
 3. Vanja  Šverko 
 4. Edi  Čalić. 

3. Mandat  predsjednika i članova  Upravnog  vijeća je  četiri (četiri) godine. 
 4. Ovo Rješenje stupa  na snagu  osam (8) dana od objave u «Službenim novinama 
Istarske  županije»  
 

Ad – 25  PRIJEDLOG ODLUKE O PRIHVAĆANJU  UGOVORA O  
               OSNIVANJU  USTANOVE – CENTAR ZA EU I 
               MEĐUNARODNU SURADNJU  
 

 Predlagatelj za ovu točku  dnevnog  reda je Župan  Istarske županije  Ivan Jakovčić. 
 U ime predlagača  uvodno obrazloženje je podnio ORIANO OTOČAN, pročelnik za 
međunarodnu suradnju i europske integracije. 
 U raspravi  su  sudjelovali : TEDI CHIAVALON, u ime Kluba vijećnika IDS-HNS, 
LUCIJA DEBELJUH, u ime Kluba vijećnika SDP-ZELENA STRANKA, DAMIR IVETIĆ, u ime 
Kluba vijećnika Ladonje, DINO KOZLEVAC, u pojedinačnoj   raspravi . 

  
Predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje  raspravu i  stavlja na glasanje Prijedlog 

Odluke o prihvaćanju Ugovora o osnivanju ustanove – Centar za  EU i međunarodnu 
suradnju, te nakon glasanja utvrđuje da je  Skupština  sa 32 glasova  «ZA»m bez  glasova 
«PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  

 
O D L U K U 

o prihvaćanju Ugovora o osnivanju ustanove 
– Centar za  EU i međunarodnu suradnju 

 
 U  nastavku  predsjednik  DINO KOZLEVAC, zahvaljuje se  na 4 godine rada u  
Županijskoj  skupštini, za koje je vrijeme održano 43  sjednica plus  još jedna svečana, koja 
će se  održati 28.ožujka u Sabornici u Poreču povodom  Dana Statut  Istarske  županije.  
 Naglašava  da je  Županijska  skupština od početka  do kraja odradila  svoj  posao 
kao  izraz demokratskog opredjeljenja građana  Istre  prije  4 godine. U  5. mjesecu 2013. 
godine održati  će se lokalni izbori, konstituirati  će se nova  Županijska  skupština, koja će  
odrađivati svoj  rad onako  kako  građani Istre budu izabrali svoje  predstavnike 

Ističe da je  dosta odluka i zaključaka  donijeto  konsenzusom, da je bilo i  žustrih 
diskusija, ali nije  bilo vrijeđanja, udaraca ispod  pojasa, vodile su se žustre  rasprave i 
polemike. Podsjeća  na ranije iskustvo koje nije bilo baš takvo. U Skupštini su se vodile vrlo 
kvalitetne rasprave, što je dalo  svoj doprinos  da u Istri  bude  stanje kakvo je danas. Stanje 
je teško, ali da   Skupština  nije odrađivala svoj  posao kako  treba, vjerojatno bi bilo  i teže.  
 Svima  skupa se zahvaljuje i  ispričava se ako nešto nije bilo kako treba. Nitko mu se 
nije zamjerio, sve je bilo u  žaru političke borbe. Bila mu je  čast i ugoda raditi sa vijećnicama 
i viećnicima i  stručnim službama i ostalima. Ringracia  a tutti che  hano partecipato  e 
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lavorato  nell'Asemblea  Regionale e aveva  l'onore di essere in testa come  presidente 
dell'Asambela  Regionale Istriana. 
 Najavio je lagani domjenak i da su. pripremljeni skromni pokloni, koje  su svi  prisutni 
preuzeli nakon što je  sjednica zaključena.  
 Potom je MILAN ANTOLOVIĆ, izvijestio vijećnike da je uspješno završen  
međunarodni projekt IPA Slovenija – Hrvatska, kojeg je  Agencija za ruralni  razvoj bila  
voditelj projekta  za  Hrvatsku i Slovensku stranu, a Upravni odjel za  poljoprivredu, 
šumarstvo, lovstvo, ribolov i vodoprivredu, partner u projektu, uvažavajući i  slovenske  
partnere.    
  Osim izgradnje hale  na Gortanovom Brijegu i cijelog Centra za  očuvanje  bio-
raznolikosti Upravni odjel za poljoprivredu je imao  poseban zadatak da dokaže da li  istarska 
koza koja je na grbu RH postoji ili ne postoji.  

Angažirani su  slovenski i hrvatski stručnjaci, Veterinarski  fakultet iz  Ljubljane, 
Agronomski  fakultet iz  Zagreba, istarski uzgajivači,  koji su  uporni bili i  sačuvali istarsku  
kozu., pa se pokreće postupak zaštite  istarske koze kao  hrvatske  autohtone pasmine, koja  
će se svrstati uz bok  istarskog goveda, Boškarina, istarske ovce i  istarskog  tovara.  

Zahvaljuje se svima koji su pomogli da se spomenuti projekt  realizira.  
 Zahvaljuje se vijećnicama i vijećnicima na suradnji, svima koji su pomogli da Upravni 

odjel za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo,  ribolov i vodoprivredu, bude prepoznatljiv, a 
Istarska  županija prepoznatljiva u sektoru  poljoprivrede, agro-turizma, ribarstva i ukupnog 
ruralnog  razvoja. 

  Moli predsjednika  Skupštine Istarske županije DINA KOZLEVCA da primi prvi knjigu 
( Studija o  rekonstrukciji i revitalizaciji tradicijskog uzgoja koza na projektnom području), 
kojom se dokazuje da  istarska koza  postoji. (Aplauz). 

Zatim su svi  vijećnici i ostali prisutni primili  istu knjigu. 
U  nastavku  predsjednik  DINO KOZLEVAC,  naglašava da će se 28. ožujka  2013. 

godine, četvrtak, održati svečana sjednica  Skupštine  Istarske  županije u  Poreču povodom 
Dana Statuta  Istarske županije. Gosti će biti  predsjednike  Republike  Hrvatske  Ivo 
Josipović, potpredsjednik  Sabora RH  Nenad Stazić i drugi  gosti.. 

Na kraju se u svoje osobno ime i u ime vijećnica i vijećnika i ostalih  suradnika, 
zahvalio Stručnoj  službi, tajnici Skupštine  Istarske  županije, gospođi  Vesni Ivančić, 
zamjenici  tajnice  Skupštine Istarske  županije, gospođi  Meliti  Ferenčić, voditelju zapisnika 
Iavnu Klariću  i ostalim  suradnicima i suradnicama, što je popraćeno aplauzom. 

Zaključuje  43. sjednicu  Skupštine  Istarske  županije.  
 
 
Sjednica je zaključena u  20,55 sati. 
 
 
 

SKRAĆENI ZAPISNIK VODIO :     PREDSJEDNIK SIŽ : 
 
IVAN KLARIĆ                                                      DINO KOZLEVAC : 
 
 
 
 


